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Sammanträde med Mysam Sandviken 

Datum:  31 maj 2023 

Tidpunkt:  13.00-14.30 

Plats:  Teamsmöte 

                      

Minnesanteckning: 

 

1. Angelica hälsade välkommen till mötet. Vi presenterade oss för varandra 

då det var nya deltagare med i gruppen. Vi gick igenom föregående 

minnesanteckningar. 

 

2. Fontänhus. Maria informerade om arbetet som nu kommit igång. Hon är nu 

verksamhetschef för Fontänhuset. Man har en byggnad, med trädgård, där 

rustarbete har påbörjats. Det första medlemsmötet blir den 9 juni i ett 

”tomt” hus, därifrån ska verksamheten utvecklas från start. Två handledare 

anställs som kommer i juni, dessa kommer gå IPS utbildning. Huset har 

plats för 25 matgäster. I nuläget är det mycket praktiskt som ska ordnas, 
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bank, försäkring osv. Det ska riggas en hållbar process kring finansiering. 

Ett ideburet offentligt partnerskap (IOP) är undertecknat med Sandvikens 

kommun. Huset tar gärna hjälp av volontärarbete. Man ser fram emot att 

starta arbetet och även då komma igång med att ta emot studiebesök. Vi 

önskar Maria lycka till med arbetet! 

 

3. Överenskommelse AF-kommunen. Johnny berättar om arbetet som pågår, 

och visar upp ett bildspel som läggs till bokningen för kommande möte. En 

del av samarbetet med AF kommer att ske i projektform, för där finns 

medel att tillgå. Man har skrivit på avtal för ”Nästa steg” som bygger på 

”från bidrag till egen försörjning”. Man arbetar också i jobbspår med 

OCN- metod (open college network) där man har kopplingar till praktiskt 

arbete som ex fastighetsskötsel, städ. Man försöker stödja individer i 

helhet, och önskar att använda Bip. 

 

4. Finsamprojekt – uppdateringar 

a. Kärnhuset. Katarina berättar att Mysam fått tagit del av 

kvartalsrapport och den kommer fortsättningsvis att skickas till 

mysam för att inhämta synpunkter före den går till 

Samordningsförbundet. Man har haft 19 deltagare det första 

halvåret. Medarbetare har fått Biputbildning. Samarbete har 

utvecklats med Fritidsbansken där det finns både arbetsstationer 

och man gör tjänsteutbyten. Tyvärr slutar arbetsterapeuten i 

projektet vilket påverkar möjligheterna till 

arbetsförmågebedömningar. Det är svårt att göra nyrekrytering. 

Mysam pratar kring detta och har förslag på kompletterande 

lösningar – jobba med annan profession, skapa nätverk. Katarina 

tar med sig reflektionerna. 

b. ESF+ Samordningsförbundet. Ansökan som lämnats in har gått 

vidare till parternskapet. Beslut väntas den 14 juni, och 

Samordningsförbundet har en positiv känsla kring att den kan 

komma att beviljas. 

 

5. Trisam styrgrupp 

a. Aktuella frågor. Filipa berättar om arbetet på psykiatrin som har 

startat bra. Det har varit lite utmaningar med att få till samarbetet 

när det rör tre kommuner, men det funkar logistiskt. Teamet lär sig 

tillsammans och man har fått bra stöd från trisamutvecklare. Det är 

många ärenden på väg in från parterna, man har ännu inte riktigt 

hittat arbetsgång internt inom psykiatrin för att initera ärenden. 

Filipa har också startat samarbete med psykosenheten för att kunna 

samarbeta med dem kring Trisam. Parterna lyfter fram att man är 

jättenöjda med att Trisam startat på psykiatrin. 
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b. Arbetsgrupp inför 2024. Per berättar kort om den arbetsgrupp som 

förbundschef Anna-Karin Hainsworth har kallat samman för att 

förbereda ansökan om finsammedel för trisam från 2024. 

c. Angelica informerar om planerad konferens den 19 oktober som 

berör ledarskap och tillit i samverkansorganisationer. Det blir en 

halvdag i Gävle. Inbjudan kommer. 

 

6. Handlingsplan Sandviken. Handlingsplanen är aktuell – vi arbetar med de 

frågor som vi önskar. Uppdatering sker när vi har ett nytt område att arbeta 

med. 

 

7. Insatskatalogen migrerar till Välfärdsguiden i september. Per informerar 

om att inbjudningar till information om detta kommer. 

 

8. Övrigt 

 

a. Per informerar om en uppföljning av Mysam 

b. Johnny lyfter en fråga om fysisk aktivitet – hur kan individer skapa 

en funktionell fysisk hälsa för arbetslivet? Många har inte fysisk 

förmåga/kondition att arbeta 8 timmar per dag,  hur kan vi jobba 

tillsammans för att stärka detta? I några kommuner har man arbetat 

med ”må bättre grupper”. Hur ser det ut i Gävle? Martina kommer 

att undersöka detta och har även egna ideer. Vad kan vi erbjuda 

Sandvikenborna? Martina undersöker och frågan återkommer på 

kommande möte. 

 

9. Nästa möte. Angelica kommer att uppdatera mötesbokningar med ny dag, 

då tisdagar inte fungerar för Arbetsförmedlingen. 

 
 

 

Angelica Gabrielsson 

Processledare 
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